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Programmøte Arbeiderpartiet i Bergen 3.2.2019 - protokoll 
 

Sted: Scandic Bergen City 

Tidspunkt: Søndag 3.2.2019 kl. 10.00-15.25 

 

De samme delegatene som møtte på årsmøtet 2.2.2019 hadde stemmerett på programmøtet. 

 

Antall stemmeberettigede: 

● Ved oppstart var det 93 stemmeberettigede i salen. 

● Kl. 10.23: Reidun Johannessen søkte permisjon ut dagen. Dermed var det 92 

stemmeberettigede i salen. 

● Mellom kl. 10.15-10.45 møtte også Kari Grønnestad og Stein Ove Lien. Dermed var det 

94 stemmeberettigede i salen. 

● Kl. 13.15: Siw-Anita Lien og Maria Christiansen søkte permisjon ut møtet. Samtidig 

søkte Henrik Jorem permisjon, men for ham trådte Peter Hatlebakk inn som vara. 

Dermed var det 92 stemmeberettigede i salen. 

● Kl. 13.30: Britt Torvund søkte permisjon ut møtet. Dermed var det 91 stemmeberettigede 

i salen. 

● Kl. 13.43: Christian Raknes søkte permisjon ut møtet. Dermed var det 90 

stemmeberettigede i salen. 

● Kl. 15.00: Karl Johan Kirkebø og Tor Andreas Bremnes søkte permisjon ut møtet. 

Dermed var det 88 stemmeberettigede i salen. 

● Kl. 15.15: Tor Andreas Bremnes søkte permisjon ut møtet. Dermed var det 87 

stemmeberettigede i salen. 

 

Vararepresentasjoner hele dagen: 

● Rasmus Haugen Sandvik møtte for Line Berggreen Jacobsen (Universitetslaget). 

● Linn Pilskog møtte for Arne Jæger (Fagbevegelsens partilag). 

● Eigil Knutsen møtte for Elisa Sunde (Bergenhus Ap). 

 

Arbeidsordning for møtet:  

·   Programkomiteen la frem 1. utkast 4. januar 2019. 

·   Programkomiteen har fått innen fristen (18. januar) vel 150 endrings/tilleggsforslag fra 

partilag og medlemmer. Dette er samlet i et dokument på nettsiden. Der vil det også fremgå 

hvilke forslag fra lagene som er ivaretatt, delvis ivaretatt og ikke ivaretatt. 

·   Programkomiteen sendte deretter ut 2. utkast til medlemmene 28. januar. Det er dette 

dokumentet som blir behandlet på programmøtet. 

·   På selve programmøtet kan delegatene fremme kutt-, endrings- og tilleggsforslag til 

forslaget fra programkomiteen. 

·   ALLE forslag som delegatene ønsker skal behandles i møtet skal sendes elektronisk til 

linnpilskog@gmail.com med henvisning til linjenummer i dokument 2 utsendt 28. januar. 

Mangler henvisning blir ikke forslag behandlet. 

·   Forslag må fremmes før strek er satt i debatten. Dirigentene opplyser om alle forslag 

som er kommet inn før strek er satt.  
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Åpning: 

 

Leder Geir Steinar Dale åpnet møtet. 

 

 

Konstituering: 

 

Geir Steinar Dale foreslo følgende: 

 

Som dirigenter velges: Lillian Vangberg og Kjell Håland 

Som referenter velges: Mari Hansen Ingleson og Øystein Hassel 

Som redaksjonskomité velges: programkomiteen 

 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

 

 

Programkomiteens 2. utkast til kommunevalgprogram 2019-2023: 

 

Roger Valhammer (leder av programkomiteen) og Marte Mjøs Persen (medlem av 

programkomiteen) presenterte programkomiteens forslag til kommunevalgprogram. 

 

 

Generell debatt: 

 

Følgende hadde ordet: Karl Johan Kirkebø, Rune Bakervik, Hallgeir Hatlevik, Lubna Jaffery, 

Torgeir Toppe, Siw-Anita Lien, Gaute Baarøy, Ole-Jørgen Johannessen, Steinar Sætre, Jan 

Hetterud, May Britt Tabak, May-Brit Nordås, Aleksander Lambrechts Solberg, Linn Kristin 

Langley-Rasmussen Engø, Tommy Aarethun, Thomas Anthun Nielsen, Svein Hindal, Tor 

Andreas Bremnes, Anna Elisa Tryti, Rigmor Heggdal, Linn Jeanette Knudsen, Nikolas Dale 

Skjerping, Eigil Knutsen, Ruth Brudvik, Endre Tvinnereim, Christian Raknes, Even Sørland, 

Rasmus Haugen Sandvik, Peter Hatlebakk, Matias Alexander Baltazar Birkeland, Henry Berg, 

Inge Degnepoll, Beate Sognnes, Steffen Mjåtvedt, Emily Milde, Rolf Brunstad, Rasmus Haugen 

Sandvik (2. gang), Djani Behram og Emil Gadolin. 

 

 

Innkomne forslag med redaksjonskomiteens innstilling: 

 

FORSLAG OVERSENDT FRA ÅRSMØTET I AIB 2. FEBRUAR:  

 

Bergen kommune bør innføre skolefrokost på alle sine grunnskoler 
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I løpet av 2018 har alle de 33 offentlige videregående skolene i Hordaland innført skolefrokost 

for sine elever. Ordningen har fungert i fylkeskommunen, og derfor bør Bergen kommune 

videreføre ordningen til sine egne grunnskoler, der barne- og ungdomsskoleelever får spise 

gratis frokost på skolen hver eneste dag. Dette er et viktig tiltak fordi Helsedirektoratet slår fast 

at et fast måltid på skolen fremmer konsentrasjon og læring, og bidrar til trivsel i 

skolehverdagen. Dessuten er tiltaket viktig fordi det er 4700 barn som lever i fattige familier i 

Bergen. Dette betyr at mange ikke har råd til en god frokost om morgenen. Gratis skolefrokost 

vil derfor skape en mer inkluderende by for alle barn og ungdommer. 

  

Arbeiderpartiet i Bergen vil: 

- At alle grunnskoler i Bergen kommune skal ha gratis skolefrokost hver dag.  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST. 

  

Utvidelse av LIM-prosjektet til flere bydeler 

   

LIM-prosjektet (lekser, idrett, mat) som gjennomføres på Slettebakken har blitt en øyeblikkelig 

suksess. Tre dager i uken får alle elevene i 5. – 7. klasse i tidsrommet 14.00-17.00 tilbud om å 

gratis deltagelse i LIM-prosjektet. LIM-prosjektet går ut på at elevene rett etter skolen får tilbud 

om gratis leksehjelp av pedagoger. Etter dette er det matservering, før det er et gratis 

idrettstilbud innenfor idrettene tennis, innebandy, kunstløp, fotball, ishockey, basket, turn, 

friidrett og orientering. Idrettsdelen er ledet av de lokale idrettslagene på Slettebakken. 

  

Over 90 prosent av elevene ved Slettebakken skole deltar i LIM-prosjektet. Prosjektet har ført til 

økt mestringsfølelse blant elevene, flere har fått bedre lese og lekserutiner og samholdet på 

skolen er blitt enda bedre.  

  

Arbeiderpartiet i Bergen vil: 

- At Bergen kommune sikrer finansieringen av LIM-ordningen. 

- At Bergen kommune gå i dialog med idrettslagene i Bergen med mål om å innføre LIM-

ordningen ved alle barneskoler i Bergen. 

- Ha spesielt fokus på innføring av LIM-ordningen ved skoler i områder som skårer lavt på 

levekårsundersøkelsen. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: Delvis ivaretatt i forslag til vedtak under  

 

Nytt avsnitt under rettferdige oppvekstsvilkår, linje 480 

LIM- prosjektet på Slettebakken skole er en suksess som gir barn i 5-7. klasse leksehjelp, mat 

og fysisk aktivitet etter skolen. Arbeiderpartiet vil i samarbeid med lokale idrettslag jobbe for at 

denne ordningen blir utvidet til flere skoler. Vi vil begynne med skoler i områder med 

levekårsutfordringer.  

 

Dei nynorske røtene i Åsane 

Åsane har sterke røter i nynorsk språk, kultur og identitet. Det gjeld også andre bydelar i 
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Bergen, t.d. Arna. 

 

I dag står nynorsken under sterkt press, også i Åsane. Salhus har meistra dette som eit 

heiderleg unnatak, og kan vera eit føredøme for andre krinsar i Bergen. 

 

Åsane Ap har merka seg at byrådet ynskjer å gjera Bergen til nynorskbyen, og ser det som ei 

støtte til dei språklege og kulturelle røtene våre. Det nye kulturhuset, gjennom utforming og 

framtidige aktivitetar, kan også spela ei viktig rolle. 

 

Åsane Ap vil dei komande åra medverka til å styrkja nynorsk språk, kultur og identitet i bydelen, 

og slik støtta opp under arbeidet for å gjera Bergen til nynorskbyen i Noreg. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: Ivaretatt i forslag til vedtak under  

 

Nytt avsnitt linje 951 

Nynorsk er en viktig del av kulturen vår. Vi vil fortsette å styrke nynorsk språk, kultur og identitet 

i bydelene, og fortsette arbeidet for at Bergen skal være nynorskhovedstaden.  

 

 

FORSLAG FREMMET UNDER PROGRAMMØTET 3. FEBRUAR:  

 

Innledning  

 

Forslagsstiller: Karl Johan Kirkebø 

Linje 78: ordene i idretten og kulturlivet strykes på linje 78 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: INNARBEIDES 

 

Forslagsstiller: Henrik Jorem 

Fra linje 40 flg - tillegg: 

Arbeiderpartiet går til valg på et program for 

- en grønn, klimavennlig by 

- en rettferdig og inkluderende by med små økonomiske og sosiale forskjeller 

- en by med økonomisk bærekraft, med verdiskaping og arbeid for alle 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: FORSLAGET ER ALLEREDE IVARETATT I INNLEDNINGEN  

  

Kapittel 1 

  

Forslagsstiller: Tor Andreas Bremnes  

Tillegg linje 238 

Arbeiderpartiet skal jobbe for at lærerne tidlig i skoleløpet skal snakke med elevene om 

konsekvens av utenforskapet og inkludering og skape et klassemiljø for fellesskap. 
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Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Steinar Sætre  

Linje 160: erstatt "sin" med "en god og kritisk  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: INNARBEIDES 

 

Forslagsstiller: Steinar Sætre  

Linje 163: 

Foreslått tilleggspunkt: 

- sikre at alle skoler har egnede rom og utstyr for praktisk-estetiske fag.  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: INNARBEIDES  

 

Forslagsstiller: Steinar Sætre  

Linje 200-201: 

Erstattes med "gi evnerike barn gode muligheter for faglig utvikling, samtidig som disse elevene 

også er ressurser for sine medelever i aktive læringsfellesskap. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: Delvis ivaretatt i nytt forslag: 

Gi evnerike barn mulighet til å kombinere ulike opplæringsløp og ta fag på høyere nivå, samtidig 

som sosial kompetanse og utvikling i aktive læringsfellskap ivaretas. 

 

Forslagsstiller: Geir Elgsaas  

Ny linje 133: - arbeide for at alle barnehager i Bergen skal ha 

full bemanning i hele åpningstiden. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henry Berg 

Linje 173 

presisere «endre finansieringsordningen for skolene»  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henry Berg 

Linje 200 

bytte ut «gi evnerike barn» ut med «faglig sterke barn»  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Kapittel 2 

 

Forslagsstiller: Thomas Anthun Nielsen  
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Endre linje 391 til: at helsevesenet må bli bedre på å inkludere pårørende og mennesker med 

erfaringskompetanse 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: INNARBEIDES 

 

Forslagsstiller: Thomas Anthun Nielsen  

Endre linje 416 Arbeiderpartiet mener at rusomsorg må baseres på kunnskap, forskning, 

erfaringskompetanse og individuell oppfølging.  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: INNARBEIDES 

 

Forslagsstiller: Thomas Anthun Nielsen  

Tillegg på linje 419 Lytte til brukerne og pårørende slik at brukerne kan gå fra å være en passiv 

mottaker av tjenester til å være en aktiv deltaker i sitt eget liv.   

 

Redaksjonskomiteens innstilling: INNARBEIDES 

 

Forslagsstiller: Thomas Anthun Nielsen  

Endre linje 420 til: Et mer tilpasset behandlingstilbud til den enkelte, en meningsfull jobb eller 

aktivitet, en trygg bolig og oppfølging av  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: INNARBEIDES 

 

Forslagsstiller: Thomas Anthun Nielsen  

Endre linje 421 til: pårørende er en prioritert oppgave i årene som kommer. Mennesker som 

ønsker å bli rusfrie skal møtes med et tilrettelagt tilbud hvor brukeren står i fokus. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: INNARBEIDES 

 

Forslagsstiller: Thomas Anthun Nielsen  

Første kulepunkt under en verdig og helsefremmende rusomsorg endres til: at mennesker som 

ønsker å bli rusfri skal møtes med et tilrettelagt tilbud hvor brukeren står i fokus 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: INNARBEIDES 

 

Forslagsstiller: Thomas Anthun Nielsen  

Nytt kulepunkt under en verdig og helsefremmende rusomsorg  – at brukerperspektivet blir en 

naturlig del når kommunen skal utvikle, drifte og evaluere tilbud til mennesker som sliter med 

rus og psykisk helse. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: INNARBEIDES 

 

Forslagsstiller: Jan Hetterud 

Linje 166 tilføyes: barn kan få gjøre leksene på skolen med pedagogisk personale  
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Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Jan Hetterud 

Linje 177: ekstra punkt: ta tilstrekkelig hensyn til barns behov for lek i det pedagogiske arbeidet 

med de minste barna  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Jan Hetterud 

Linje 213-213: miljøarbeidere og minoritetsrådgivere tilføyes: det skal bevilges ekstra midler til 

disse  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST  

 

Forslagsstiller: Tor Andreas Bremnes 

Endringsforslag linje 407: 

Skaffe bolig til alle med funksjons- og utviklingshemming som har behov for det.  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

  

Forslagsstiller: Tor Andreas Bremnes 

Tillegg linje 414: 

Samarbeide med Nav og andre tiltaksarrangører om personer med restarbeidsevne kan arbeide 

gjennom tiltaksplasser i kommunen. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS SLIK:  

Samarbeide med Nav og andre relevante aktører for at flere personer med restarbeidsevne kan 

arbeide gjennom tiltaksplasser i kommunen 

 

Forslagsstiller: Tor Andreas Bremnes 

Tillegg linje 405 

Mange med nedsatt funksjonsevne har en arbeidsevne som ofte forblir ubrukt fordi det ikke 

passer inn i det vanlige arbeidslivet. Arbeiderpartiet vil jobbe for at kommunen og næringslivet 

er positive til, og ansetter personer med nedsatt funksjonsevne også utenfor VTA. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Even Sørland  

Endring pkt. linje 330 (ENDRING PUNKT) 

"Legge til rette for at nye sykehjem kan bygges helt eller delvis som demenslandsbyer." 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 
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Forslagsstiller: Geir Håland 

Linje 269 styrke miljøtjenesten og dagssenterene bpa og støttkontakt tjenesten. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST, ALLEREDE IVARETATT 

 

Forslagsstiller: Henry Berg  

361 og 362 

Erstatte nåværende setning med: «gjøre det økonomisk mulig for sykehjemmene å i større grad 

å kunne prioritere velferdstiltak og kulturopplevelser for beboerne»…uansett bytte ut kan med 

skal i noværende setning. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: INNARBEIDES  

  

Forslagsstiller: Henry Berg  

388, 389 og 390 

Presisere meiningsinnhaldet i setningen – etter komma.  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Svein Hindal 

Linje: 363-364 

Forslag: 

• Eget produksjonskjøkken på sykehjem i hver bydel, som leverer mat til sykehjem og 

hjemmeboende 

• Det tas med produksjonskjøkken i nye sykehjem 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henry Berg 

Linje 431 og 432 

Slå sammen setningene til en; «Alkohol er det rusmiddelet som koster mest for samfunnet både 

i form av lidelse for den enkelt, de pårørende og for samfunnet som helhet.» 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: May Britt Tabak 

Linje 342 

Det bør ansettes flere musikkterapeuter. Musikkterapi fokuserer på resurser, 

mestringsopplevelser, og livskvalitet. Gjennom felles musikkopplevelser skapes et sosialt 

samvær.  

Tilleggsforslag - nytt kulepunkt linje 365 

Ansette flere musikkterapeuter i bergenske sykehjem. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS ved kulepunkt 365: Bruke musikkterapeuter på 

sykehjem i Bergen.   
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Kapittel 3 

 

Forslagsstiller: Lubna Jaffery  

nytt avsnitt under en rettferdig by: 

nytt første avsnitt :  

 Bergen en inkluderende by: 

Bergen skal være en by for alle. Alle innbyggere i vår by skal ha gode liv fri for diskriminering. 

Mangfold er en berikelse og AP i Bergen kommer til å fortsette støtten sin til regnbuedagene. 

Det finnes fortsatt mennesker som ikke tør å være åpen om sin legning, Bergen skal være en by 

der folk kan være fri. 

 

Bergen er en by som alltid har hatt innvandring, innvandringen har vært med å forme byen til 

det den er i dag. Flyktnigestrømmer de siste årene har vist at det fortsatt er mennesker der ute 

som trenger beskyttelse. Bergen skal fortsette og bosette fyktninger i tråd med anmodinger fra 

IMDi. Vi skal sørge for at nye Bergensere skal få gode liv, med trygghet utdannelse og arbeid. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Henrik Jorem 

Linje 538 - endres til "En boligpolitikk for alle" 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henrik Jorem 

Linje 540-546 - endres til: "... i Bergen. Arbeiderpartiet vil ha et særlig blikk for unge, 

førstegangsetablerere og barnefamilier. Dette sikrer vi ved å bygge flere kommunale boliger i 

hele byen, og til dem som trenger det mest. Arbeiderpartiet vil gjenreise en statlig og kommunal 

boligpolitikk for folk flest, og vil utvikle nye virkemidler: økonomisk, ved å gi Husbanken utvidet 

mandat med flere ressurser; juridisk ved å revidere plan- og bygningsloven; og organisatorisk, 

ved å vurdere å opprette et kommunalt boligselskap som kan tilby boliger til reduserte priser." 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST TIL FORDEL FOR FORSLAG FRA NORDÅS  

 

Forslagsstiller: May-Brit Nordås 

Linje: 547  

Forslag: Tilleggsforslag 

Arbeiderpartiet vil at ungdom i etableringsfasen kommer inn som egen målgruppe i 

startlånsordningen til Husbanken. Arbeiderpartiet vil jobbe for å øke bostøtten slik at ordningen 

holder tritt med byggekostnadene. 

Med tilhørende kulepunkt på linje 555: 

• Startlån til ungdom i etableringsfasen 

• Øke bostøtten   
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Redaksjonskomiteens innstilling: Støtter kulepunkt om startlån, ikke å øke bostøtte. 

 

Forslagsstiller: May-Brit Nordås 

Linje 555 - tillegg 

- utvikle et boligforsyningsprogram, helst i samarbeid med omegnskommunene, Vestland fylke 

og Husbanken AVVIST – allerede ivaretatt i annen språkdrakt 

- arbeide for å endre plan- og bygningsloven slik at kommunen får nødvendige fullmakter til å 

føre en sosial boligpolitikk for folk flest AVVIST 

- bekjempe uønsket hyblifisering og ulovlig hotellvirksomhet i bygninger regulert til bolig.  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

 

Kapittel 4 

 

Forslagsstiller: Gaute Baarøy 

Nytt punkt etter linje 600: 

- sørge for utarbeiding av en helhetlig plan for et fremtidig bybanenett i Bergen og 

omegnskommunene (kap. 4) 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Even Sørland   

Nytt pkt. linje 625 (TILLEGG):  

• Beskytte elveløp og et sammenhengende nettverk av grøntarealer ved hjelp av et eget 

temakart i Kommuneplanen 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST – ALLEREDE IVARETATT I ANNEN SPRÅKDRAKT 

 

Forslagsstiller: Alf Hollund 

Ekstra linje 589  

AP skal jobbe for å redusere CO2 utslipp frå betongindustrien i Bergen. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Steffen Mjåtvedt 

En mer miljøvennlig kommune:Linje 688  

-at kommunens bilpark skal bestå av nullutslippskjøretøy som f.eks. elbil. 

Endre nullutslippskjøretøy til mer miljøvenlige kjøretøy  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslag fra Henry Berg: 

Linje 600 
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bytte ut «bygge» med «planlegge»  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henrik Jorem 

Linje 600 - tillegg 

- planlegge bybane 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henrik Jorem 

Linje 631 - tillegg 

- åpne og ta vare på elver, vassdrag og kystlinje 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Henry Berg  

Linje 600 

bytte ut «bygge» med «planlegge»  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henry Berg 

Linje 603 

«gjøre Bryggen bilfri» - hadde det her vært en tanke å antyde hvordan vi gjør det?  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henri Berg 

Linje 689 

Nytt punkt: - vurdere å ta initiativ til å stenge sentrumskjernen for bil, buss og bane på søndager 

og andre helgedager. Et slikt tiltak vil blant annet bli vurdert på grunnlag av erfaringer som ble 

gjort i forbindelse med byens vertskapsrolle under sykkel-VM i 2017.   

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST  

 

Forslagsstiller: AUF 

Bergen AUF ønsker å opprettholde vårt innsendte forslag om nytt kulepunkt på linjenummer 

675.  

 

• Innføre kjøttfrie dager i alle offentlige kantiner i Bergen hver uke, og ha 

vegetaralternativer hver dag. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS SLIK: Ha vegetaralternativer hver dag i alle 
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offentlige kantiner i Bergen 

 

 

Kapittel 5 

 

Forslagsstiller: Henrik Jorem 

Linje 763 - "beholde" endres til "styrke" 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henrik Jorem 

Linje 769 flg, tillegg:  

 

- Styrke den offentlige byplanleggingen, og tilføre nok ressurser til at kapasitetsproblemer ikke 

er en flaskehals for byutviklingen 

- Beskytte et sammenhengende nettverk av grøntarealer i den tettbygde byen, ved hjelp av et 

eget temakart i Kommuneplanen 

- Utvikle den nye våtmarksparken på Haukås til et stort frilufts- og naturområde for Bergen Nord 

- Følge opp satsningen fra inneværende bystyreperiode og restaurere et vassdrag i Bergen 

kommune hvert år 

- Arbeide for utviklingen ny og spennende arkitektur av høy kvalitet i Bergen, og legge til rette 

for områder med eksperimentering og nyskaping. Åsane sentrale deler som pilot. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST. SISTE PUNKT IVARETAS, UTEN SETNINGEN OM 

ÅSANE 

 

Forslagsstiller: Henrik Joremd 

Linje 777 - endres til å lyde "verne strandsonen, og sikre en sammenhengende kaifront fra ytre 

Sandviken til Ytre Laksevåg som er åpen for alle." 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Henrik Jorem 

Linje 779 – strykes 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henrik Jorem 

Linje 802 flg - tillegg 

"En boligpolitikk for alle" 

 

Ap ønsker å bygge den grønne miljøvennlige byen og bekjempe sosiale forskjeller og 

segregering. Sosial utjevning krever en revitalisert boligpolitikk for folk flest. 
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En ny nasjonal boligpolitikk vil kreve nye virkemidler, både juridisk ved endringer i plan- og 

bygningsloven, økonomisk ved eksempelvis å utvide Husbankens rammer og virkeområder, og 

organisatorisk ved å vurdere opprettelse av et kommunalt boligselskap. 

 

Ap vil ha et særlig blikk for førstegangsetablerere og barnefamilier og skape bomiljøer med 

plass for mennesker med ulik livssituasjon og økonomi, med varierte boligtyper i alle bydeler. 

 

Arbeiderpartiet i Bergen vil utrede etableringen av et kommunalt boligselskap, som evt i 

samarbeid med andre, vil tilby boliger til redusert pris. Fortjeneste ved salg utover markedspris 

går tilbake til selskapet. 

 

Arbeiderpartiet vil: 

 

 *   utvikle et regionalt boligforsyningsprogram, helst i samarbeid med omegnskommunene, 

Vestland fylke og Husbanken 

 *   vurdere om et kommunalt boligselskap eller borettslag, eller mindre leie-til-eie-prosjekter, er 

hensiktsmessige supplement i boligmarkedet. 

 *   arbeide for å endre plan- og bygningsloven slik at kommunen får nødvendige fullmakter til å 

føre en sosial boligpolitikk for folk flest 

 *   utvide økonomiske virkemidler, f.eks. ved at Husbanken får utvidede oppgaver, målgrupper 

og rammer, særlig innrettet mot førstegangsetablerere og barnefamilier 

 *   bekjempe uønsket hyblifisering og ulovlig hotellvirksomhet i bygninger regulert til bolig. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henrik Jorem 

Linje 804 - tillegg: 

- utvikle mobil app med kart og veibeskrivelse på flere språk 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henrik Jorem 

Linje 823 - erstatte "plan" med "offentlig reguleringsplan" 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henrik Jorem 

Linje 1074 - tillegg 

- Utvikle et bynettverk på Vestlandet, fra Stavanger til Ålesund. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

 

Kapittel 6 
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Forslagsstiller: Siw-Anita Lien  

Endringsforslag til linje 983-984. Endres til:  

Arbeide for et godt samarbeid med frivillig sektor for å imøtekomme fremtidige oppgaver 

innenfor forebygging og omsorg  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Steinar Sætre  

Linje 952: 

Foreslått tilleggspunkt: 

- økt antall elevplasser i kulturskolen. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS slik: ØKE ANTALL ELEVPLASSER I 

KULTURSKOLEN 

 

Forslagsstiller: Anne-Charlotte Bruheim  

Linje 974: Arbeiderpartiet i Bergen vil: 

tilrettelegge for at frivillige kan gjennomføre aktiviteter i skolene og barnehagene. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Henry Berg 

Linje 850 

Bytte ut «hundrevis» med «tusenvis». 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Henry Berg 

Linje: 853 

Bytte ut «En aktiv by» med «Idrett» 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Henry Berg 

Linje: 883 

flytte setningen til 675 under «En mer miljøvennlig hverdag»  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Henry Berg 

Linje: 889 

Stryke «nye»  
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Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

 

Kapittel 7 

 

Forslagsstiller: Christian Raknes 

Linje:1021 

Forslag: Endre “Arbeiderpartiet mener at Bergen kommune skal ta et stort ansvar for 

næringsutviklingen i regionen.” til “Arbeiderpartiet mener at Bergen kommune skal ta et stort 

ansvar for å styrke næringsutviklingen i regionen.” 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Christian Raknes 

Linje: 1035 

Forslag Tillegg etter “(…) å bosette seg i”  

Arbeiderpartiet i Bergen ønsker å tilrettelegge for at arbeidstakere,studenter, forskere og deres 

familier skal trives i Bergen. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Christian Raknes 

Linje: 1050 

Tillegg 

Det skal tilrettelegges for miljøvennlig turisme i Bergen med gode fasiliteter og informasjon om 

det byen og regionen har å by på. Lokal miljøskatt for turister, som skal øremerkes miljøvennlig 

tilrettelegging for turisme. AiB ønsker at Bergen skal være et utstillingsvindu for alt det 

Vestlandet har å tilby sine tilreisende.  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Emil Gadolin 

Linje: 1172 

Forslag: Tillegg 

(...) og avslutte kontrakter dersom disse reglene brytes 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Hallgeir Hatlevik  

1099 : Endring til: Derfor skal trygg økonomistyring være det førende prinsipp for 

Arbeiderpartiets satsinger og prioriteringer også de fire neste årene,og det er videre nødvendig 

å sikre kommunens inntekter gjennom eiendomsskatt med en sosial profil. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS SLIK:  
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Derfor skal trygg økonomistyring være det førende prinsipp for Arbeiderpartiets satsinger og 

prioriteringer også de fire neste årene, og det er videre nødvendig å sikre kommunens inntekter 

gjennom eiendomsskatt. Vi vil jobbe for å øke bunnfradraget ytterligere, slik at skatten blir mer 

rettferdig.  

 

Forslagsstiller: Rune Bakervik  

 Nytt strekpunkt etter linje 1179: - Gi tillitsvalgte i hos innkjøper innsyn i kontrakter og lønns- og 

arbeidsvilkår hos leverandøren. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Rune Bakervik  

Nytt strekpunkt  etter ny 1179: - innføre sanntidsoversikt over kommunale byggeprosjekter med 

informasjon om hvem som er på jobb og hvilke formelle kvalifikasjoner disse besitter. 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Tommy Aarethun 

Forslag til endring av setning på linje 1080-1081:  

«Vi vil også bidra til å styrke studenters praksis i utdanningen gjennom å legge til rette for 

oppgaveskriving i kommunen.»  

til  

«Vi vil også bidra til å styrke studenters praksis i utdanningen, blant annet gjennom å legge til 

rette for at studenter skal kunne skrive oppgaver i kommunen» 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Tommy Aarethun 

kulepunktet på linje 1088-1089 endrast frå: 

styrke studenters praksis gjennom å legge til rette for oppgaveskriving i kommunen  

Til  

styrke studenters praksis i utdanningen, blant annet gjennom å legge til rette for at studenter 

skal kunne skrive oppgaver i kommunen 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Beate Sognsnes  

Linje 1172-1173  endringsforslag: 

  - gjennom anbud og innkjøp videreføre strenge regler for å motvirke sosial  dumping og styrke 

arbeidsvilkår, samt styrke fagopplæringen, ved å  fortrinnsvis velge bedrifter med lærlinger.  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS  
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Kapittel 9 

 

Forslagsstiller: Aleksander Lambrechts Solberg  

Endre linje 1245 til: 

- sørge for at Skyss setter opp servicelinje i Fyllingsdalen 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Aleksander Lambrechts Solberg  

Endre linje 1263 til: 

- sørge for at Skyss setter opp servicelinje i Loddefjord 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Aleksander Lambrechts Solberg  

Nytt punkt linje 1249: 

- opprette en aktivitetspark på Bønes 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Gaute Baarøy 

Nytt punkt etter linje 1252: - sikre at Indre Laksevåg får en bærekraftig byutvikling med 

bybanen som hoved transportsystem (kap. 9) 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Gaute Baarøy 

Linje 1253 endres til: - etablere fullskalert bibliotek i Indre Laksevåg med tilbud til alle 

aldersgrupper, lokalisert i Gamle Laksevåg (kap. 9) 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Gaute Baarøy 

Nytt punkt etter linje 1259: - gå inn for etablering av kunnskapsintensive arbeidsplasser i 

Laksevåg, og at det arbeides målrettet for å flytte offentlige arbeidsplasser til bydelen (kap. 9)  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 

 

Forslagsstiller: Gaute Baarøy 

Nytt punkt etter linje 1271: - gå inn for etablering av kunnskapsintensive arbeidsplasser i 

Loddefjord, og at det arbeides målrettet for å flytte offentlige arbeidsplasser til bydelen (kap. 9)  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: AVVIST 
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Forslagsstiller: Nikolas Dale Skjerping 

Endre kulepunkt på linje 1285 «pusse opp området rundt Strax-huset, bygge park med tak 

utenfor og lage en alternativ trasé for gående og syklende» til  

«pusse opp området rundt Strax-huset, bygge grøntområde med tak utenfor og lage en 

alternativ trasé for gående og syklende» og samtidig flytte kulepunkter til linje 1260 

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAR FORSLAG VED Å STRYKE KULEPUNKT OM 

STRAX-HUSET 

 

Forslagsstiller: Henry Berg 

Linje 1215 og 1216 

bytte ut «i» med «ved»  

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

Forslagsstiller: Henry Berg 

Linje 1236 

Nytt punkt: - «ferdigstille Nesttun idrettsplass»    

 

Redaksjonskomiteens innstilling: IVARETAS 

 

 

 

Behandling av redaksjonskomiteens innstilling: 

 

 

Forslagene som ble oversendt fra årsmøtet i AiB 2. februar: 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Forslagene som ble oversendt fra programmøtet 3. februar: 

 

Til innledning: 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Til kapittel 1: 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Til kapittel 2: 

 

Jan Hetterud tok ordet for å opprettholde sitt forslag til linje 213:  

Vedtak: Opprettholdelsesforslaget fra Jan Hetterud ble avvist. 
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Svein Hindal tok ordet for å opprettholde sitt forslag til 363-364. 

Vedtak: Opprettholdelsesforslaget fra Svein Hindal ble avvist mot 35 stemmer. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Til kapittel 3: 

 

Anna Elisa Tryti tok ordet for å foreslå å flytte underkapittelet “En bolig til alle” fra kapittelet “En 

rettferdig by” til kapittelet “Den miljøvennlige byen”. 

Vedtak: Forslaget fra Anna Elisa Tryti ble avvist. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Til kapittel 4: 

 

Even Sørland tok ordet for å opprettholde sitt forslag til linje 625. 

Vedtak: Opprettholdelsesforslaget fra Even Sørland ble avvist. 

 

Gaute Baarøy tok ordet for å opprettholde sitt forslag til linje 600. 

Vedtak: Opprettholdelsesforslaget fra Gaute Baarøy ble avvist. 

 

Steffen Mjåtvedt tok ordet for å opprettholde sitt forslag til linje 688. 

Vedtak: Opprettholdelsesforslaget fra Steffen Mjåtvedt ble avvist. 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Til kapittel 5: 

 

Peter Hatlebakk tok ordet for å opprettholde Henrik Jorem sitt forslag til linje 763  

Vedtak: Opprettholdelsesforslaget fra Peter Hatlebakk ble avvist.  

 

Peter Hatlebakk tok ordet for å opprettholde Henrik Jorem sitt forslag til linje 769 

Vedtak: Opprettholdelsesforslaget fra Peter Hatlebakk ble avvist. 

 

Peter Hatlebakk tok ordet for å opprettholde Henrik Jorem sitt forslag til linje 802  

Vedtak: Opprettholdelsesforslaget fra Peter Hatlebakk ble avvist.  

 

Ruth Brudvik tok ordet for å opprettholde Henrik Jorem sitt forslag til linje 804. 

Vedtak: Opprettholdelsesforslaget fra Ruth Brudvik ble avvist. 

 

Peter Hatlebakk tok ordet for å opprettholde Henrik Jorem sitt forslag til linje 823  

Vedtak: Opprettholdelsesforslaget fra Peter Hatlebakk ble avvist. 
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Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Til kapittel 6: 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Til kapittel 7: 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Til kapittel 8: 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Til kapittel 9: 

 

Vedtak: Redaksjonskomiteens innstilling vedtatt. 

 

Hele programmet under ett: Vedtatt med ovennevnte endringer. 

 

Vedtak: Styret fikk fullmakt til å gjøre språklige endringer i programmet. 

 

 

 

 

 

Møtet slutt kl. 15.25 

 

 

Mari Hansen Ingleson og Øystein Hassel 

referenter 


